
ACTA de la reunió Màster 5/3/2018 

 
Presents: Ileana, Bernat, Carme, Yolanda, Mireia, Jeroni i Tomàs.  
S’excusen: Joan, Maria Rosa 
 

1) Capítol 2 : 
● Disposem d’uns 7000 EUR pel grup. Un cop deduïdes les despeses de fotocòpies i 

telèfon de Planta 7 (uns 1500 EUR) i copisteria (uns 1000 EUR), queden 4500 
EUR, que correspondrien a uns 400 EUR per petites despeses dels professors.  

● Es discuteix fer servir aquests diners per arreglar i pintar la garita del terrat, però 
després es decideix que hauria d’ocupar-se’n la facultat.  

● S’aprova demanar a administració de Màster (Montse Santiago) que es comprin 
dos portàtils ultra-lleugers per docència, un MAC (Airbook) i un WINDOWS (uns 
1000 EUR cadascun). Ho farà la Ileana després que el Bernat investigui i 
suggereixi un model de PC.  

● El problema dels diners del viatge de l’Alba Llabrés sembla que es solucionarà. El 
Jeroni enviarà un correu a la Maite (amb còpia a la Carme) explicant que els 
del Doctorat Industrial s’han compromès a pagar les despeses.  

● El Jeroni esbrinarà si encara tenim llicència de RAOB. 

 
2) Revisions plans docents  
● Es discuteixen els plans docents de les assignatures de segon semestre dels 

professors assistents (Anàlisi Meteorològica i Contaminació) i es parla de la 
conveniència (per tal que els alumnes percebin un bon nivell de coordinació del 
professorat) d’esmentar les assignatures on s’han introduït els conceptes que es 
discuteixen ara per segon cop. 

● El Tomàs demanarà a tothom que indiquin quins conceptes s’han introduït 
prèviament i en quina assignatura en el seu temari (TOTS) 

● Es demana al Bernat que pengi plans docents més detallats de les seves 
assignatures 

● El Jeroni suggereix que pengem també exemples d’exàmens finals al Google Drive, 
per els profe(el Folder ja està creat). TOTS. Es demana discreció amb aquests 
exàmens, atès que molts de nosaltres els re-aprofitem (només si pot accedir amb 
email).  

● Pregunta pendent de la Ileana: en quina classe es discuteix el model actualitzat de 
cicló extratropical ? 

● Programació: Es proposa discutir de cara a l’any vinent quin llenguatge de 
programació fer servir per tal de facilitar l’aprenentatge i ús en totes les 
assignatures. Actualment els alumnes treballen amb ANSI C, Grads i NCL 
(aquest últim introduït enguany a micrometeorologia). Cal acordar amb els 
professors de totes les assignatures on es fa programació (programació, 
modelització i micrometeorologia) quins són els llenguatges/eines més 
adequats. 

 

 
3) Ús del calendari de tasques del Metacurs del Màster i volum de feina: 

● S’insisteix en la necessitat de penjar totes les tasques amb termini al calendari 
(TOTS) 
● Es decideix que les 10-12 hores de feina previstes a la setmana (per aquest 
semestre) són raonables, fins i tot pels alumnes que fan pràctiques externes.  
 

4) Problemàtica Sergi Mascaró: 



● Aquest alumne que no ha assistit a cap classe vol ara assistir a classes a partir 
del mes d’Abril.  Es decideix que podria intentar aprovar “Anàlisi Meteorològic” i 
“Seminaris” (tot i que no sabem del cert si està matriculat). 
 

5) Actualització Egressats 2017 a la pàgina web del Màster: 
● Ileana demana que tothom esbrini on estan ara els que van acabar el Màster el curs 

passat per actualitzar la informació de la pàgina web. (TOTS) 
 

6) Exàmens de re-avaluació: 
● Es decideix que, atès que solen ser molts pocs alumnes, la data del examen de re-

avaluació (que haurà de ser similar al examen final, encara que pot ser més fàcil) 
es fixarà a discreció del professor.  

 
7) GRADS: 

● El Bernat diu que no ha pogut fer els canvis malgrat que la Rosa ha dit que ha 
re-obert els plans docents.  

● La Carme pregunta quan es podrà fer el canvi de “poders” de la Rosa a la 
Ileana.  
 
 

TEMES PENDENTS 

 
8) Recuperació classes degut a 3 dilluns festius (Micro i Física de Clima) 
9) Secretari del Màster (Alexander Espinoza) -> possibles tasques 
10) GRAD -> Problema solucionat?  

 


